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Abstract (en)
The branching device (10) electrically connects a main cable (1) to a secondary cable (2). The device has contact elements (5) for making an
electrical connection at contact points of a socket into which a plug of the secondary cable can be plugged. The contact elements have an insulating
cutting clamp (11) for contacting the conductors of the main cable. At least one of the contact elements has a clamp contact (12) electrically
connected to the cutting clamp. This is flat and locally defines a plane, whereby a clamping effect of the clamp contact results from a spring force
acting along the plane. Independent claims also cover a branching system, a contact element, a contact system and a multiple socket system.

Abstract (de)
Eine erfindungsgemässe Abzweigvorrichtung zum elektrisch leitenden Verbinden eines Hauptkabels (1) mit einem Nebenkabel (3) besitzt
Kontaktierungselemente (5) mit einer Schneidklemme (11) zum Kontaktieren der Hauptkabeladern (2) und zum Herstellen einer elektrischen
Verbindung zu Kontaktstellen einer Buchse, in welche ein des Nebenkabels einsteckbar ist. Die Kontaktierungselemente (5) besitzen einen mit
der Schneidklemme elektrisch verbundenen Klemmkontakt (12), welcher flach ist und lokal eine Ebene definiert, wobei eine Klemmwirkung des
Klemmkontakts durch entlang der Ebene wirkende Federkräfte entsteht. Vorzugsweise ist das ganze Kontaktierungselement einstückig und durch
stanzen gefertigt. <IMAGE>
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